
Bestyrelsesmøde d. 24.02-2024 kl. 15.45
(Referat med kursiv)

Deltagere: Bestyrelse og suppleanter
Afbud: Michael, Jimmie

Dagsorden:

1. Lejeaftale. Skal vi ansøge om en 30-årig lejeaftale?
Vi er blevet opfordret til dette af de politikere, vi har haft besøg af den seneste
tid. Det vil kunne udsætte ansøgningen til Kystinspektoratet, da det kan få
betydning for en evt. dispensation.
En enig bestyrelse besluttede at søge om en 30-årig lejeaftale. Bestyrelsen vil
desuden på opfordring bede om foretræde for Økonomiudvalget samt Udviklings- &
Vækstudvalget for at orientere politikerne om vores udfordringer.

2. Partshøring.
Hvis vi ønsker vores hegn ført hele vejen ned til Isefjordsstien, skal vi søge om
partshøring. Bestyrelsen besluttede ikke at søge om dette.

Dato næste møde:
Der blev ikke aftalt ny dato.

Referent: Anette


